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Vejret i 2014 var et godt mix. Vi havde en god sommer, lige med undtagelse af et skybrud 31. 

august og en mild vinter, så vores snerydningsfirma kom ikke ud for de helt store udfordringer. 

DONG fik afsluttet arbejdet med nedlægning af jordkabler samtidig med at Det betød at alle de 

ejendomme som fik deres strøm fra lysmasterne, fik lagt jordkabel ind. Det vil sige at lysmasterne 

nu kun anvendes til vejbelysning. Det siges ”ude i byen” at Kommunen påtænker på sigt at udskifte 

masterne til nye lavere stålmaster med et såkaldt LED-lys. Jeg tror desværre at belysningen hermed 

bliver ringere end den vi har nu. Samtidig med DONG`s arbejde fik TDC også lagt rør ned med 

tilknyttede skabe så der kan etableres fibernet. 

 

Vi har igen i år haft arrangement på Trekanten nemlig legedag for børn og barnlige sjæle, arrangeret 

af naboforeningen Kongshøj. Vi plejer normalt at have lidt flere, så som loppemarked eller andre 

hyggedage men sådan blev det altså ikke i år. I den forbindelse vil jeg gerne opfordre til, at nogle 

frivillige retter henvendelse til bestyrelsen hvis man har lyst til at lave et arrangement. En lille 

sidebemærkning, den tidligere beslutning om opsætning af skraldespand til hundeposer er nu 

etableret. 

 

Nu da vi er ved udearealerne bliver jeg nødt til at nævne vore veje. Det er jo et ømt punkt som altid 

er til debat. Men i år er det blevet helt højaktuelt. Vi har fra Kommunen fået en påbudsskrivelse om 

istandsættelse af Kansasvej. En lignende skrivelse har vore naboforeninger, Kongshøj og Vesterled 

også fået. Det har medført en hel del arbejde, men nærmere oplysninger vender vi tilbage til under 

punkt 8 på dagsorden. 

 

Vore naboforeninger har været meget opsat på en lukning af Kanadavej-Knarreborgvej og har i den 

anledning haft en stor og lang korrespondance med kommunen, men uden held. 

 

De stadig interesseret i en sammenlægning, men det er svært p.g.a forskelle i økonomi/formue og de 

to grønne områder. Ligeledes skal vi også høre Kommunen om en sammenlægning er mulig og 

hvad den indebærer for os. 

 

Igen i år er der skiftet ud i medlemskredsen idet der er kommet ny tilflytter på Kongelundsvejen, 

som jeg gerne vil sige velkommen til. 

 

Ja det blev ikke en lang beretning da, som tidligere nævnt har sagen ang. vejene sit eget punkt på 

dagsorden. Jeg vil gerne slutte af med at takke vor fratrådte formand Pelle for en god indsats i de 5 

år han fungerede. Jeg vil ligeledes gerne sige tak til bestyrelsen for et godt samarbejde i det forløbne 

år. 
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